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Spørgsmål nr. S 392 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 4. december 2019 
 

Til: Boligministeren  

Dato: 29. november 2019 

Stillet af: 

 

Nils Sjøberg (RV) 

Mener ministeren, at der bør bygges lige så mange almene familieboliger, 

som der bliver revet ned og fjernet fra det almene boligmarked som følge af 

ghettoplanen? 

(Spm. nr. S 392). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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